
Konstituerende FAU-Møte 15. september  2021 

Møtereferat 
Til stede: Ola Østerås 1. trinn 

Hilde Gran 2. trinn.  

Stina Riis Andersen 3. trinn 

Ida Wangen Garli 4. trinn 

Ida Bergstrøm 5. trinn 

Henrikke Tvedt 6. trinn 

Tom Hellebø 7.trinn 

Joachim Deisz, avtroppende leder. (med på deler av møtet)  

 

Neste møte: 20. oktober kl 19: 00 

1. Nytt styre i Foreningen Barn og Unge i Eidsvåg (FAU)  

Ole Østerås    
Hilde Gran (Leder ) 
Stina Riis Andersen (referent, nestleder)  
Ida Wangen Garli  
Ida Bergstrøm  
Henrikke Tvedt  
Tom Hellebø (kasserer)  

 

Vararepresentanter: 

1. trinn, Trine Vamb 

2. trinn,  Helene Rosvoll 

3. trinn  Solveig Smestad 

4. trinn Ola Østerås 

5. trinn Nina Vadøy 

6. trinn Halvor Hordvik 

7. trinn – ikke valgt  

 

Kasserer og leder har prokura hver for seg.  

2. Økonomi  

FAU har ca 100 000,-  på konto. FAU har i 2021 bidratt med penger til nye leker til skolen via 

elevrådet.  

FAU’s penger skal fortrinns brukes på aktiviteter for barna utenom skoletid. FAU sponser i tillegg 

skoleavslutning, barnevakten, skidag og 17. mai.  
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Det har vært lite aktiviteter pga covid den siste tiden. FAU vil se på mulighetene for å arrangere 

f.eks kokkeskole, sløydaktivtet osv.  FAU kan stille med penger og administrer det, men trenger i 

frivillige blant foreldre som kan bistå.  Trinnkontaktene kan legge ut forespørsler på trinn-

sidene. Juleverksted f.eks med grøt og julepynt-laging med trinnene kan også være et tiltak hvor 

FAU kan bidra med sponsing.  

3. Saker fra trinnene 

- Veisituasjon ved Gildehallen.  Vei må merkes bedre.  Det er mye tungtransport både inne på 

område og utenfor.  Dette merkes spesielt for de som har gym på morgenen.  

- 6. trinn har ikke gym, (kun svømming). Dette begrunnes med at det man bruker for lang tid til 

Gildehallen.   Trinnet er ikke fornøyd med dette.  Andre trinn klarer å avvikle gymtimen på 

samme sted. Det bes om at det sees på mulighetene for å gjennomføre gymtime slik det bør 

også for dette trinne.  

4. Tv aksjonen 2021  

FAU har fått tilsendt forespørsel fra TV-aksjonen. Fau ønsker ikke å påta seg en rolle her,  på 

bakgrunn av at vi får endel forespørsler fra ulike veldedige organisasjoner i løpet av  året . 
Disse har vi tidligere har takket nei til og ikke har lyst til å gjøre forskjell. 
Forespørsel formidles likevel på trinnene sine facebook-sider.  


